
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.mája 2024 

 

 

Miesto zasadnutia: Mestský úrad, Štefánikova trieda 60, Nitra 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Ospravedlnení: 4  

Neospravedlnení: 0 

Prizvaní / hostia: PaedDr. Mária Orságová, zástupca OZ Za dobrý život 

 

 

Program:  
 

1. Otvorenie  

2. Informácia o zápise do základných a materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta 

    Nitry na školský rok 2024/2025 

3. Stanovisko Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  

    k navrhovaným opatreniam programu Planet Youth 

4. Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie na  

    2.polrok 2024 

5. Rôzne 

6. Diskusia 

7. Záver 

 

 

Zasadnutie komisie viedla: RNDr. Marta Rácová  – predsedníčka komisie.  

 

  

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1/ 

Otvorenie 
Predsedníčka komisie RNDr. Marta Rácová otvorila zasadnutie Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie (ďalej len „komisie“) a privítala 

prítomných.  

Navrhla niektoré zmeny v programe. Nakoľko OZ Za dobrý život požiadalo o prehodnotenie 

stanoviska komisie k žiadosti o vydanie súhlasu k zriadeniu súkromnej materskej školy 

v mestskej časti Kynek, pani predsedníčka ich vyzvala na doplnenie žiadosti a prezentovanie 

zámeru na dnešnom zasadnutí komisie.  

Mgr. Ajdariová navrhla, aby sa materiály zaslané v deň zasadnutia komisie nezaradili na 

rokovanie, ale presunuli na ďalšie zasadnutie, nakoľko z rôznych dôvodov členovia komisie 

nemajú možnosť sa s nimi oboznámiť.  

Pani predsedníčka navrhla v bode č.3 (program Planet Youth) prijať len dve opatrenia, 

nakoľko časť poslancov mestského zastupiteľstva má výhrady k niektorým navrhovaným 

opatreniam v akčnom pláne pre mládež a prevenciu a bolo to aj na poslednom zasadnutí 

mestského zastupiteľstva pripomienkované, resp. materiál bol vrátený na dopracovanie. Sú 

výhrady aj k využitiu zahraničného občianskeho združenia na vzdelávanie prostredníctvom 

preloženej brožúry (z anglického jazyka do slovenského) a tiež aj k zostaveniu dotazníka. 



Časť poslancov mestského zastupiteľstva uvažuje o podpore dvoch opatrení v predloženom 

akčnom pláne pre mládež.  

Členovia komisie nemali námietky k uvedeným návrhom na doplnenie programu rokovania. 

 

RNDr. Rácová – uviedla k téme, že OZ Za dobrý život vyjadrilo nespokojnosť s nesúhlasným 

stanoviskom komisie k žiadosti k zriadeniu súkromnej materskej školy v mestskej časti 

Kynek. Ako predsedníčka komisie bola oslovená zástupcom občianskeho združenia 

a komunikovala s ním o výhradách v stanovisku. Požadovala doplniť podrobné údaje 

k zámeru na zriadenie materskej školy, ktoré sú v zmysle legislatívy podkladom k zriadeniu, 

resp. zaradeniu školy do siete škôl a školských zariadení – je potrebné doplniť víziu, 

pedagogické zabezpečenie vzdelávania, ekonomické zabezpečenie celého procesu, školský 

vzdelávací program, zabezpečenie priestorov, tried, výšku školného, poskytované služby 

rodičom, uviesť aktivity a pod.. Poskytla možnosť na doplnenie týchto údajov a uviedla to 

ako podmienku na zaradenie do programu rokovania komisie. K dnešnému dňu občianske 

združenie zaslalo len štúdiu – vizuál samotnej stavby. Vyzvala prítomného zástupcu 

združenia o vyjadrenie. 

 

Ing. Matúš Pilek, zastupujúci OZ Za dobrý život – informoval, že občianske združenie má 

v danej lokalite prenajaté od mesta pozemky. Vidia príležitosť v tejto mestskej časti zriadiť 

materskú školu s využitím prostriedkov z Plánu obnovy a odolnosti a majú záujem uchádzať 

sa o nenávratný finančný prostriedok na výstavbu materskej školy. Na Kyneku nie je žiadna 

materská škola, robili si prieskum a obyvatelia by ju privítali. Začali pracovať na žiadosti 

z Plánu obnovy a odolnosti, kde základom je mať štúdiu – projektovú dokumentáciu, verejné 

obstarávanie, mať súhlas od ministerstva školstva a súhlas od mesta. V súčasnosti podklady 

prispôsobujú požiadavkám RÚVZ, komunikujú aj s HaZZ a prerábajú projektovú 

dokumentáciu. Pozemky majú prenajaté, ulica ešte nemá názov – po kolaudácii to doložia 

k žiadosti na MŠVVaM SR.    

RNDr. Rácová – reagovala, že pozemky majú prenajaté, nevieme, či je nájomná zmluva 

platná. 

Ing. Pilek – upresnil, že pozemky od mesta chcú využiť na vybudovanie Parku športu 

a oddychu, na výstavbu materskej školy plánujú prenajať pozemky od súkromníka. 

RNDr. Rácová – podotkla, že nakoľko neposkytli informácie, ktoré požadovala, tak je 

potrebné sa vyjadriť teraz, aby neschválili, čo nebude reálne – koľko bude stáť stavba, ako je 

nastavená ekonomika a financovanie, vnútorné vybavenie školy a pod.  

Ing. Pilek – uviedol, že sa uchádzajú o dotácie z výzvy Plánu obnovy a odolnosti – výška 

dotácie je určená na žiaka. 

RNDr. Rácová – vyzývala na uvedenie ďalších zdrojov financovania, nakoľko bola 

predložená len štúdia a nemôže sa komisia vyjadriť k niečomu, čo neexistuje. 

Ing. Pilek – vysvetľoval, že chcú podať žiadosť o nenávratný finančný prostriedok, ale 

nakoniec nemusia byť úspešní.  

Mgr. Ajdariová – podotkla, že by mali vedieť, čo ich to bude stáť, aké budú iné zdroje 

financovania, nemusí byť schválené 100%-né financovanie a ak to bude súkromná materská 

škola, aké budú poplatky od rodičov? 

Ing. Pilek – uviedol, že budú tam normatívy od mesta a štátu, od rodičov nemôžu žiadať viac, 

ako bude dotácia od mesta, ale ešte nemajú schválenú dotáciu z výzvy, ťažko je teraz uviesť 

presnú výšku poplatku. 

RNDr. Rácová – zdôraznila, že autor štúdie, projektu by mal vedieť, aké by boli náklady na 

stavbu, koľko m2 tam bude.  

Ing. Pilek – podotkol, že všetko závisí od toho, ako sa to bude vyvíjať, napríklad pri rokovaní 

s RÚVZ sa stretli s novou normou na žiaka. 



PaedDr. Orságová – upozornila, že nie sú jediný záujemca o súhlas so zriadením materskej 

školy a všetci pred nimi vedeli poskytnúť tieto údaje, zámer, financovanie. Spomínaná norma 

je rok platná. 

RNDr. Rácová – opäť zopakovala, že podrobné požadované údaje vopred uviedla 

v telefonickej komunikácii. Všetko musí byť podrobne vypracované. 

Mgr. Ajdariová – podotkla, že v prípade dotazu obyvateľa by nemala v ruke žiadny argument, 

prečo súhlasila so žiadosťou, preto tiež navrhuje predložiť podrobné podklady. 

RNDr. Rácová – odporučila konzultovať s odborom školstva pri zabezpečovaní potrebných 

podkladov ohľadom vyučovacieho procesu. 

Ing. Pilek – uviedol, že komunikoval s Mgr. Macievičovou, ale v súčasnosti potrebujú len 

súhlas mesta ako prílohu k žiadosti o nenávratný finančný príspevok na výstavbu.  

PaedDr. Orságová – doplnila, že odboru školstva boli doručené dve žiadosti o súhlas so 

zriadením materskej školy ako prílohy k žiadosti o finančný príspevok z Plánu obnovy 

a odolnosti a na základe všetkých predložených podkladov sme im vyhoveli. Predtým sme sa 

stretli s občanmi tejto lokality, vieme, že tu nie je materská škola a je potrebná, takže my toto 

neodmietame. 

RNDr. Rácová – informovala sa, aká je koncepcia budúcej materskej školy?  

Mgr. Ajdariová – doplnila, že k štúdii jej chýbal aj text k obrázkom. 

Doc. PhDr. Welnitzová, PhD. – upozornila, že v štúdii sú vyznačené mestské pozemky, na 

ktorých je navrhnutá materská škola, nie pozemky súkromníka, chýbajú tam čísla parciel. 

Informovala sa na využívanie pozemkov a nájomnú zmluvu. 

RNDr. Rácová – zhrnula, že už poradila občianskemu združeniu, čo všetko je potrebné 

predložiť na rokovanie k žiadosti o súhlas – koncepcia školy, rozpočet, školský vzdelávací 

program, pedagogické zabezpečenie a pod. a navrhuje to na ďalšej komisii predložiť. 

Ing. Pilek – súhlasil s návrhom a predloží požadované podklady. 

 

 

K bodu 2/  

Informácia o zápise do základných a materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Nitry na školský rok 2024/2025 
PaedDr. Orságová – informovala o výsledkoch zápisu do 1.ročníka základných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta (Príloha č.1).  Na školský rok 2024/25 bolo zapísaných 

1250 detí. Z uvedeného počtu bolo 188 detí zapísaných na 2 až 5 základných škôl, čo po 

odčítaní predstavuje zostatok 958 detí. Máme problém ich umiestniť v našich školách, lebo 

počet prvákov nám stúpa každoročne – v tomto roku máme 827 žiakov v 1.ročníku. Máme 

zapísané aj deti cudzincov, odídencov, deti z okolitých obcí, ktorých rodičia pracujú v Nitre. 

V súčasnosti riaditelia komunikujú medzi sebou, aj s rodičmi a rozmiestňujú prihlásené deti 

podľa kapacity škôl. 

Mgr. Halajová – doplnila, že po vydaní rozhodnutí o prijatí na základné vzdelávanie sa 

situácia sprehľadní a všetky deti s trvalým pobytom v Nitre by mali byť umiestnené 

v školách. 

PaedDr. Orságová – pokračovala v informovaní o zápise do materských škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry (Príloha č.2). Tam je situácia priaznivá – máme 

menej detí,  zapísaných k dnešnému dňu je 945 detí, nakoľko zápis trvá do konca mája.  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  p r e r 

o k o v a l a  informácie o zápise do základných a materských škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Nitry na  školský rok 2024/2025. 

 

 



K bodu 3/ 

Stanovisko Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  

k navrhovaným opatreniam programu Planet Youth 

RNDr. Rácová – uviedla, že aj napriek výhradám, že materiál bol zaslaný členom komisie 

neskoro (Príloha č.3), zaraďuje ho na dnešné zasadnutie do programu. Podotkla, že na 

poslednom zasadnutí mestského zastupiteľstva bol materiál (pozn. Akčný plán mesta Nitra pre 

mládež a prevenciu na roky 2024 – 2025) vrátený na dopracovanie. Je potrebné, aby komisia 

prijala  uznesenie ku konkrétnym opatreniam, nakoľko podľa vyjadrenia poslancov nebude 

možné vyčleniť takú sumu peňazí, akú si všetky opatrenia vyžadujú. Navrhuje schváliť 

financie na opatrenia – úprava budov a oddychové zóny v škole, otvorené školské areály 

a podpora posilnenia školských podporných tímov. Bolo by vhodné porovnať situáciu 

opakovaním dotazníka, ale požaduje text dotazníka preložiť (na preklad by sa pozrela doc. 

PhDr. Welnitzová, PhD.), oboznámiť s textom riaditeľom škôl, ktorí by boli garantmi. 

Riaditelia škôl vedia, čo majú robiť, len potrebujú na to podmienky. Podľa jej informácií je 

otvorený areál školy na gymnáziu na Golianovej ulici. Tam je otvorený areál do 20.00 h 

a dozor robí zamestnanec školy. 

Mgr. Podoba – doplnil, že podľa výsledkov doterajšieho dotazníka tieto opatrenia dokážu 

realizovať aj riaditelia škôl bez zahraničného partnera. Potrebujú len financie a vybrať si to, 

na čo sa potrebujú zamerať. 

 

Následne komisia prijala uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  p r e r 

o k o v a l a  navrhované opatrenia programu Planet Youth a uznesením č.13/2024 – 

KMŠaV  n a v r h u j e  realizovať a finančne pokryť Opatrenie 1.1 Podpora školských 

podporných tímov a Opatrenie 1. 2 Otváranie areálov a priestorov škôl.  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,   proti: 0,   zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 4/ 

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie 

na 2.polrok 2024  

RNDr. Rácová - predložila návrh plánu práce komisie na 2.polrok 2024 (Príloha č. 4). 

Členovia komisie sa zhodli na navrhovaných termínoch, program sa bude aktualizovať podľa 

potreby pred každým zasadnutím. V mesiaci júl (4.júla 2024) sa odporúča účasť členov 

komisie na podujatí Nitra, milá Nitra a Pribinove a Cyrilo-metodské slávnosti. 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, 

školstvo a vzdelávanie  na 2.polrok 2024 a uznesením č.14/2024 – KMŠaV   o d p o r ú č a  

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre  s c h v á l i ť  Plán práce Komisie Mestského 

zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie  na 2.polrok 2024  

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 5/ 

Rôzne 

 

1. PaedDr. Orságová – predložila žiadosť Centra poradenstva a prevencie v Nitre (Príloha 

č.5), ktorá bola prerokovaná na mestskej rade 14.5.2024. 



RNDr. Rácová – doplnila, že odbor majetku požiadal komisiu pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie o vyjadrenie k žiadosti Centra poradenstva a prevencie v Nitre o prehodnotenie, 

resp. zníženie ceny nájmu nehnuteľnosti na ulici J. Vuruma č.2 a nebytové priestory 

v celkovej výmere 1 148,80 m2 nachádzajúce sa v danej nehnuteľnosti.  Vlastníkom 

nehnuteľnosti je mesto Nitra, správu pre vlastníka vykonáva Službyt Nitra, s. r. o. Pôvodná 

výška za prenájom bola 10 €/m2/rok, čo činilo 966,90 €/mesiac, od 1.1.2021 bola stanovená 

suma 30 €/m2/rok, čo bolo 3 406,81 €/mesiac. Konzultovala túto žiadosť s vedúcou odboru 

majetku Ing. Némovou – podľa jej vyjadrenia materiál je pripravený na zasadnutie mestského 

zastupiteľstva s návrhom pôvodnej výšky nájmu, je potrebné vyjadrenie komisie pre mládež, 

školstvo a vzdelávanie. 

  

Komisia prijala k predloženej žiadosti uznesenie: 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre týkajúcu sa požiadavky 

Centra poradenstva a prevencie v Nitre o prehodnotenie, resp. zníženie ceny nájmu 

nehnuteľnosti a nebytových priestorov v nej na ulici J. Vuruma, ktoré využíva centrum na 

svoju činnosť na základe nájomnej zmluvy a uznesením č.15/2024 – KMŠaV   o d p o r ú č a  

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre  s c h v á l i ť   požadovanú pôvodnú výšku nájmu v sume 

10 €/m2/rok, čo činí 966,90 €/mesiac. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

2. PaedDr. Orságová – predložila žiadosť Základnej školy, Tulipánová 1, Nitra 

o dofinancovanie zariadenia rekonštruovaného pavilónu A (Príloha č.6) – vybavenie 

novovzniknutých tried v tomto pavilóne, ktorý plánuje škola dať do prevádzky od 1.9.2024. 

Na zariadenie 6 kmeňových tried nábytkom bude škola potrebovať približne 62 tisíc € a na 

zariadenie počítačovej učebne 12 tisíc €. Vo verejnom obstarávaní pri rekonštrukcii pavilónu 

nie je vysúťažených týchto 74 tisíc €.  

 

Komisia sa zhodla na uznesení:  

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  žiadosť Základnej školy, Tulipánová 1, Nitra o dofinancovanie zariadenia 

rekonštruovaného pavilónu v novovzniknutých triedach  a uznesením č.16/2024 – KMŠaV   

o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre  s c h v á l i ť   vyčlenenie finančných 

prostriedkov na dofinancovanie zariadenia a vybavenia novovzniknutých tried 

v rekonštruovanom pavilóne. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

3. PaedDr. Orságová – informovala o požiadavke spoločnosti MEGGLE Slovakia s.r.o. (do 

2.4.2024 RAJO), ktorá prevádzkuje automaty na dotované mlieko v rámci programu Školské 

mlieko (Príloha č.7). Automaty má umiestnené v 7 základných školách v počte 9 kusov. 

Podľa vyjadrení riaditeľov škôl žiaci majú záujem o mlieko. Do 1.2.2024 neplatila spoločnosť 

za prenájom plochy, len za spotrebu elektriny sumu 8,30 €/mesiac. Od 1.2.2024 vstúpil do 

platnosti dodatok k Cenníku mesta Nitry, ktorý obsahuje aj poplatok za prenájom 

podlahových plôch nebytových priestorov pod potravinovými predajnými automatmi a 

nápojovými automatmi vo výške 300 €/kus/ročne. Nakoľko by sa niekoľkonásobne zvýšili 

prevádzkovateľovi náklady za prenájom svojich automatov na mlieko v  siedmich základných 

školách na sumu 2 700 € ročne za prenájom podlahovej plochy a k tomu platba za 

spotrebovanú elektrinu, spoločnosť MEGGLE Slovakia s.r.o. žiada Mesto Nitra, aby nájom za 



umiestnenie týchto automatov bol posudzovaný na základe osobitného zreteľa alebo znížený, 

nie podľa Cenníka mesta, čo odôvodňujú aj verejným záujmom, podporou zdravej výživy 

a vytváraním zdravých stravovacích návykov. OŠMaŠ súhlasí s ich požiadavkou, čím by sa 

zachovali automaty na mlieko v školách. 

 

Komisia prijala k žiadosti uznesenie: 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  žiadosť spoločnosti MEGGLE Slovakia s.r.o., ktorá prevádzkuje automaty 

na mlieko v rámci programu Školské mlieko v základných školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Mesta Nitry, v ktorej žiada  posudzovať nájom za umiestnenie svojich automatov 

v školách na základe osobitného zreteľa a nie v zmysle Cenníka mesta Nitry platného od 

1.2.2024 a uznesením č.17/2024 – KMŠaV   o d p o r ú č a  Mestskému zastupiteľstvu 

v  Nitre  v y h o v i e ť  žiadosti spoločnosti MEGGLE Slovakia s.r.o. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

4. PaedDr. Orságová – informovala, že na odbore školstva, mládeže a športu začala od 

1.5.2024 pracovať referentka koordinátorka práce s mládežou Vladyslava Balera, ktorá vzišla 

z výberového konania. 

RNDr. Rácová – navrhla ju pozvať na najbližšie zasadnutie komisie a predstaviť jej činnosť. 

 

5. P. Plevková – uviedla, že v rámci obstarávania školských pomôcok pre materské školy 

majú školy osvedčené firmy, ktoré sa nedajú nahradiť, ale nemajú od Mesta výnimku pre 

verejné obstarávanie, aby mohli od nich obstarávať.  

Komisia následne prijala uznesenie:  

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a  požiadavku materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na 

udelenie výnimky pri verejnom obstarávaní školských pomôcok a uznesením č.18/2024 – 

KMŠaV   o d p o r ú č a    riešiť požiadavku materských škôl pri verejnom obstarávaní 

školských pomôcok v zmysle Čl. XIV ods.1 Smernice č. 8/2022 o verejnom obstarávaní 

mesta Nitra. 

Hlasovanie za navrhnuté uznesenie - za: 9,  proti: 0, zdržal sa: 0 

 

 

K bodu 6/ 

Diskusia 

 

Nikto z členov komisie nemal samostatný diskusný príspevok. 

 

 

K bodu 7/ 

Záver 

RNDr. Rácová  - poďakovala sa prítomným za účasť. 

 

........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                      RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 

 



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.5.2024  

 

 

Uznesenie č.13/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:3/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie   

p r e r o k o v a l a   

navrhované opatrenia programu Planet Youth  

n a v r h u j e   

realizovať a finančne pokryť Opatrenie 1.1 Podpora školských podporných tímov 

a Opatrenie 1. 2 Otváranie areálov a priestorov škôl.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                       RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.5.2024  

 

 

Uznesenie č.14/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:4/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a    

návrh Plánu práce Komisie Mestského zastupiteľstva  v Nitre pre mládež, školstvo a 

vzdelávanie  na 2.polrok 2024 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre   

s c h v á l i ť   

Plán práce Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a 

vzdelávanie  na 2.polrok 2024  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.5.2024  

 

 

Uznesenie č.15/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:5/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

žiadosť Odboru majetku Mestského úradu v Nitre týkajúcu sa požiadavky Centra 

poradenstva a prevencie v Nitre o prehodnotenie, resp. zníženie ceny nájmu 

nehnuteľnosti a nebytových priestorov v nej na ulici J. Vuruma, ktoré využíva centrum 

na svoju činnosť na základe nájomnej zmluvy 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre   

s c h v á l i ť    

požadovanú pôvodnú výšku nájmu v sume 10 €/m2/rok, čo činí 966,90 €/mesiac. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                     RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.5.2024  

 

 

Uznesenie č.16/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:5/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

žiadosť Základnej školy, Tulipánová 1, Nitra o dofinancovanie zariadenia 

rekonštruovaného pavilónu v novovzniknutých triedach 

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre   

s c h v á l i ť    

vyčlenenie finančných prostriedkov na dofinancovanie zariadenia a vybavenia 

novovzniknutých tried v rekonštruovanom pavilóne. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                       RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.5.2024  

 

 

Uznesenie č.17/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:5/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

žiadosť spoločnosti MEGGLE Slovakia s.r.o., ktorá prevádzkuje automaty na mlieko 

v rámci programu Školské mlieko v základných školách v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Mesta Nitry, v ktorej žiada  posudzovať nájom za umiestnenie svojich automatov 

v školách na základe osobitného zreteľa a nie v zmysle Cenníka mesta Nitry platného 

od 1.2.2024  

o d p o r ú č a   

Mestskému zastupiteľstvu v  Nitre   

v y h o v i e ť   

žiadosti spoločnosti MEGGLE Slovakia s.r.o. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                        RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie  



Uznesenie 
  

zo zasadnutia Komisie Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo 

a vzdelávanie zo dňa 15.5.2024  

 

 

Uznesenie č.18/2024 – KMŠaV 
   

K bodu:5/ 

 

Komisia Mestského zastupiteľstva v Nitre pre mládež, školstvo a vzdelávanie                         

p r e r o k o v a l a   

požiadavku materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Nitry na udelenie 

výnimky pri verejnom obstarávaní školských pomôcok 

o d p o r ú č a     

riešiť požiadavku materských škôl pri verejnom obstarávaní školských pomôcok 

v zmysle Čl. XIV ods.1 Smernice č. 8/2022 o verejnom obstarávaní mesta Nitra. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

  

.........................................                                ...................................... 

PaedDr. Tatiana Vaňová, v. r.                                                       RNDr. Marta Rácová, v. r. 

       sekretár komisie                                                 predsedníčka komisie 


